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Actualiteitsvraag van de heer Mathias Vanden Borre aan mevrouw Ans Persoons, 

collegelid  

 

Onderwerp: de slechte staat van de Brusselse jeugdlokalen 

 

 

 

Uit het recente Lokalenonderzoek - uitgevoerd door KLJ, KSA, Chiro, Scouts en Gidsen 

Vlaanderen en FOS Open Scouting - en uit het Formaat-onderzoek ‘Waar waren we gebleven? 

Open jeugdwerk en corona’ (2021 en 2022) blijkt dat de lokalen van de jeugdhuizen of de 

jeugdbewegingen over het algemeen bijzonder slecht scoren wat duurzaamheid, isolatie, 

veiligheid en ouderdom betreft. Ze scoren doorgaans wel goed op bereikbaarheid, groene 

omgevingen en eigenaarschap. Dat publiceerde Bruzz woensdag. 

Met het Plan Vlaamse Veerkracht voorziet de Vlaamse regering heel wat middelen voorzien 

kwaliteitsvolle basisvoorzieningen en inrichting van jeugdinfrastructuur. Er waren twee 

indieningsrondes. Het valt op dat geen enkel Brussels project een subsidie heeft gekregen. 

Twee jaar geleden ondervroeg ik het toenmalige collegelid over de projectoproep voor 

kwaliteitsvolle jeugdinfrastructuur. Het collegelid gaf mee dat jeugdorganisaties kunnen 

rekenen op de ondersteuning en de begeleiding van de VGC voor de opmaak van hun 

projectdossier, maar hij gaf ook kritiek op de projectoproep.  

De aanpak die minister Dalle hanteert, zou een breuk vormen met het eerdere beleid. Het 

collegelid stelde dat “de Vlaamse Gemeenschap met de VGC zou moeten samenwerken om 

jeugdinfrastructuur voor jeugdverenigingen te verbeteren”. De projectoproep zou ook te 

ingewikkeld zijn – nochtans geldt die procedure voor alle Vlaamse jeugdorganisaties en lokale 

besturen: van Antwerpen tot Koekelare. Maar volgens het collegelid is het geen efficiënte 

beleidskeuze en ging hij die mening ook overmaken aan minister Dalle. Die laatste antwoordde 

dat het kabinet van het collegelid en de administratie wel degelijk betrokken waren bij het 

scherpstellen van de projectoproepen.  

Er was toen sprake dat een 4-tal projecten in aanmerking kwamen voor de projectoproep. Ik 

vermoed dat die dossiers niet zijn ingediend. 

In dat verband heb ik de volgende vragen: 

1. Waarom werden er uiteindelijk geen Brusselse dossiers ingediend bij de projectoproep 

voor kwaliteitsvolle jeugdinfrastructuur, die tweemaal plaatsvond?  

2. In welke mate heeft de VGC de opmaak van de Brusselse dossiers ondersteund?  

Ik dank u alvast voor uw antwoord. 

 


